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RRM.0012.4.9.2025 

Protokół 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej 

we Wschowie 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej we Wschowie za rok 2024. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na XII Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

3. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak 

Komendant Straży Miejskiej Witold Skorupiński 

Dyrektor Biura Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Joanna Kołodziej 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej Dorota Bernacka - 

- Wołek 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło  

Radni - członkowie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

zgodnie z listą obecności. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa powitał wszystkich zebranych  

i przedstawił plan omawianych tematów bieżącej komisji. 

 

Ad. 1. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej we Wschowie za rok 2024. 

Komendant Straży Miejskiej Witold Skorupiński przedstawił zapisy sprawozdania. 

Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o kwestie monitoringu.  

Komendant Straży Miejskiej Witold Skorupiński udzielił odpowiedzi. 
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Radni przeszli do głosowania w sprawie sprawozdania. 

Wyniki głosowania: 

Za: 8 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie. 

 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał na XII Sesję Rady Miejskiej we Wscho-

wie. 

a) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. "Zmiana 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wschowa  

i terenów funkcjonalnie z nim związanych - część zachodnia” w rejonie ulic 

Konradowskiej i Przemysłowej (druk 106) 

Dyrektor Biura Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Joanna Kołodziej omówiła 

zapisy projektu uchwały. 

Radny Tadeusz Sobczuk zapytał czy działki są działkami gminnymi czy prywatnymi  

i czy zmiana jest na wniosek prywatnego właściciela. 

Dyrektor Biura Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Joanna Kołodziej udzieliła 

odpowiedzi. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny uzupełnił wypowiedź P. Dyrektor. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 8 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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b) projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie 

Gminy Wschowa na rok 2025 (druk 107) 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło wyjaśniła zapisy projektu 

uchwały. Poinformowała, ze projekt został poddany konsultacjom społecznym i uzyskał 

pozytywną opinię organów opiniujących. 

Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o możliwość wcześniejszego otwarcia kąpieliska. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło udzieliła odpowiedzi. 

Radny Jacek Kowalczyk zapytał o możliwość rozszerzenia obszaru kąpieliska. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło powtórzyła, że wniosek dot. 

kąpieliska przedkłada Dyrektor Centrum Kultury i Rekreacji we Wschowie i on wyznacza 

termin i obszar kąpieliska. 

 

Radni podjęli dyskusję i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 8 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

c) projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wschowa w 2025 

roku. (druk 110) 

Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa zwrócił uwagę na konieczność 

czipowania psów. 

Komendant Straży Miejskiej Witold Skorupiński odniósł się do wypowiedzi Przewodniczą-

cego. 

Radny Tadeusz Sobczuk wypowiedział się na temat czipowania psów. 

Komendant Straży Miejskiej Witold Skorupiński powiedział, że są psy w gminie, które są 

zaczipowane. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło odniosła się do tematu. 
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Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 8 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

d) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy Wschowa 

(druk 111) 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego Tadeusz Sobczuk wyjaśnił,  

że podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy Wschowa jest 

konieczne z uwagi na zalecenia organu nadzoru Wojewody Lubuskiego. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny uzupełnił wypowiedź Przewodniczącego. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 8 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

garażu murowanego w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

stanowiącego własność Gminy Wschowa. (druk 112) 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej Dorota Bernacka – 

Wołek wyjaśniła zapisy uchwały. 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 8 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Ad. 3. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji Władysław Brzechwa zapytał o garaże przy ulicy Obrońców War-

szawy. 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej Dorota Bernacka – 

Wołek udzieliła odpowiedzi. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny uzupełnił wypowiedź. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Władysław Brzechwa 

 

Protokołowała: 

A. Safiańczuk 

Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


